
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

   Zápis   č. 22 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 13.12.2017  
 
Přítomni:   17+1 
Omluveni:  Ing. Štěpán Mitáček, Ing. Martin Polách, Ing. František Dufka 

                  
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu:  p. Mgr. Martina Braunerová a p. Radek Salanci 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p. Mgr. Martinu Braunerovou  
a p. Radka Salanci. 
PRO:   17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Martinu Braunerovou  
a p. Radka Salanci. 

 
a) schválení programu 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města s doplněním 
bodu 6) „Kandidát na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském Hradišti“ a 
následným přečíslováním dalších bodů + přerušení jednání „Česko zpívá koledy“. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města s  doplněním 
bodu 6) „Kandidát na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském Hradišti“ a 
následným přečíslováním dalších bodů + přerušení jednání „Česko zpívá koledy“. 

 
b) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 25.10.2017 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 25.10.2017 č. ZM 21/2017/01 – ZM 21/2017/25. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 25.10.2017 č. ZM 21/2017/01 – ZM 21/2017/25. 

 
2. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice 1/2017 k příspěvku 

na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 

Jedná se o žádost pana X.Y. pro dům č.p. 676 na pozemku p.č. 2880 v ulici 
Hradišťské, ze dne 27.11.2017. Stavební komise doporučuje schválení finančního 
příspěvku. Rada města doporučuje   zastupitelstvu schválit poskytnutí finančního 
příspěvku ve výši 140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci domu č.p. 676 v ulici 
Hradišťská, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. Žádost obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve  výši 140 000 
Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu v ulici Hradišťská č.p. 676, Hluk, dle 
Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
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PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 22/2017/04 
Zastupitelstvo města schválilo  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve  výši 140 000 Kč 
panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu v ulici Hradišťská č.p. 676, Hluk, dle 
Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
 
Ing. Křižan: jenom pro informaci – od  roku 2014 – 2017, i s tímto dnes již schváleným 
příspěvkem bylo již vyplaceno celkem 4 mil 260 tis. Kč na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nebo výstavbu nového rodinného domu. 

 
3. Výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva města – příloha k nařízení 

vlády č. 318/2017 Sb. 
Od 01.01.2018 začne platit nová právní úprava odměňování a ostatních souvisejících 
nároků a peněžitých plnění členů zastupitelstev územních samosprávných celků. 
Tato nová právní úprava sebou přináší změny, které jsou popsány ve 4 
dokumentech, které obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. Rada při projednávání 
tohoto dokumentu neměla k dispozici ekonomickou rozvahu nákladů a doporučuje 
zastupitelstvu schválit výši odměn neuvolněným členům zastupitelstva města, mimo 
členy komise a členy výboru, dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb., a to v maximální 
výši. Veškeré rozhodování ve všech věcech, které se týkají odměňování 
neuvolněných členů zastupitelstva obce, je vyhrazeno zastupitelstvu obce. Jestli 
přistoupíme k přijetí odměn v plné výši nebo pouze navýšení o nějakou procentuální 
hodnotu nebo odměny ponecháme ve stejné výši, bude záležet na rozpravě během 
zastupitelstva. Z jednání musí vzejít usnesení, které bude jasně hovořit, jakou částku 
zastupitelstvo navrhuje. Současně musíme schválit usnesení, které bude řešit 
„Dohody o provedení práce“ mezi zvolenými zastupiteli a městem Hluk. Všechny 
pracovní dohody se zastupiteli musí vždy schválit zastupitelstvo (to bude platit i do 
budoucna). Taktéž se musíme usnesením vyjádřit o možnosti čerpání ze sociálního 
fondu uvolněných zastupitelů (v našem případě je to starosta a místostarosta).  
Ing. Křižan: všem neuvolněným členům zastupitelstva, předsedům komisí a  výborů 
včetně odměn pro členy komisí a výborů bylo vyplaceno v letech 2014 - 2017: 
2014 -  cca 409 Kč včetně odvodů 
2015 – cca 472 Kč   
2016 – cca 478 Kč 
2017 – cca 501 Kč. 
V letošní roce se pobíraly odměny ve výši: 

 1 829,-Kč/měsíc - člen rady 
 1 441,-Kč/měsíc - předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady 
 1 242,-Kč/měsíc - předseda rady školy 
    443,-Kč/měsíc - člen zastupitelstva 
    288,-Kč/měsíc - příplatek pro členy zastupitelstva  

Novým nařízením vlády jsou navrhovány odměny od 1. 1 .2018 v maximální výši: 
 6 758 Kč/měsíc - člen rady 
 3 379 Kč/měsíc - předseda výboru zastupitelstva, komise rady, 

zvláštního orgánu 
 1 690 Kč/měsíc - člen zastupitelstva 

 
Pokud bychom vzali navrhovanou maximální výši, dostáváme se o navýšení na 
částku 883 tis. Kč, tj. o 383 tis. více. Koncem roku se odměňovali i všichni členové 
komisí a výboru. Toto už nebude od příštího roku možné. Teď je na nás, v jaké výši 
návrh nových odměn schválíme. Zda je ponecháme, nebo navýšíme cca o 10 % - 
12%  jak některé okolní obce nebo dáme maximum  možné odměny. V rozpočtu by to 
byl nárust o 1 mil. 100 tis. Kč. 
Mgr. Braunerová: kdybychom chtěli dát i členům komisí a výborů města, kolik by měl? 
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Ing. Křižan – je tam částka 2 816 Kč měsíčně. Pokud by člen zastupitelstva 
vykonával funkci zároveň i člena nějaké komise nebo výboru, pobíral by částku ne za 
zastupitele, ale tu vyšší za člena komise nebo výboru. 
17:40 hodin – příchod p. Libor Plaček (stav 18) 
Mgr. Michalčíková: dá se rozlišit, když nějaká komise nebo výbor se za celý rok 
nesešla nebo se sešla jen dvakrát? Zdá se mně neadekvátní, když se například radní 
schází docela často a některé výbory se vůbec nesešli. Byla bych pro snížení částky. 
p. Marie Plačková: a co když někdo nechodí vůbec na zastupitelstvo? 
Ing. Křižan: musíme dávat měsíční odměny, ale je možné ohodnotit dle docházky. 
Nesmíme krátit, pokud je zastupitel nemocný. 
Ing. Šimčík: informoval jsem se ve Veselí nad Moravou, kde místostarosta je právník, 
jak oni schvalovali. Poslal mně pro informaci, co mají schváleno. Pokud se člen 
zastupitelstva neúčastní tří po sobě jdoucích jednání zastupitelstva města nebo tří po 
sobě jdoucích jednání výboru zastupitelstva nebo komise rady nebo zvláštního 
orgánu města, jehož je členem, snižují částku na polovinu.  A v případě, že se člen 
zastupitelstva neúčastní pěti po sobě jdoucích jednání zastupitelstva města, nebo pěti 
po sobě jdoucích jednání výboru zastupitelstva nebo komise rady nebo zvláštního 
orgánu města, jehož je členem, odměna mu nenáleží.  
Mgr. Mitáček: a co by zastupitel předkládal městu, neschopenku? 
Ing. Šimčík: ano, předkládal by neschopenku. 
p. Salanci: a položkově  to mají ve Veselí nad Moravou jak? 
Ing. Šimčík: ve Veselí nad Moravou mají odměny krácené. 
Ing. Křižan: ve Veselí nad Moravou mají schválené odměny ve výši 70% 
z navrhované částky. Mají částky vyšší než u nás, je to podle počtu obyvatel v obci. 
Ing. Šimčík: já si myslím, že by si zastupitelé zasloužili plnou výši odměn a předseda 
kontrolního výboru by měl mít nulovou odměnu, protože se během volebního období 
kontrolní výbor vůbec nesešel. Komise zemědělská se také nesešla. Navrhuji nulovou 
odměnu předsedovi kontrolnímu výboru. 
Ing. Křižan – prozatím se všechny odměny sčítaly, např. radní, člen zastupitelstva a 
předseda výboru nebo komise pobíral částku 4 001 Kč.   
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci člena rady 6 758 Kč/měsíc 

 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/05 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci člena rady 6 758 Kč/měsíc 

 
 

Návrh usnesení (18:00 hodin):  
Zastupitelstvo města schvaluje přerušení jednání zastupitelstva na dobu 15 minut do 
18:15 hodin, z důvodu účasti na akci „Česko zpívá koledy“. 
PRO:   17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
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Usnesení:  ZM 22/2017/06 
Zastupitelstvo města schválilo přerušení jednání zastupitelstva na dobu 15 minut do 
18:15 hodin, z důvodu účasti na akci „Česko zpívá koledy“. 
 
18:15 hodin – pokračování jednání zastupitelstva města. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci předsedy 
výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvláštního orgánu města 

3 000 Kč/měsíc 

 
mimo předsedy kontrolního výboru, předsedy zemědělské komise a životního 
prostředí a předsedy rady školy. 
PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 22/2017/07 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci předsedy 
výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvláštního orgánu města 

3 000 Kč/měsíc 

 
mimo předsedy kontrolního výboru, předsedy zemědělské komise a životního 
prostředí a předsedy rady školy. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci předsedy 
kontrolního výboru zastupitelstva, zemědělské komise a životního 
prostředí a rady školy 

0 Kč/měsíc 

 
 
PRO:   17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 22/2017/08 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
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Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva, který vykonává funkci předsedy 
kontrolního výboru zastupitelstva, zemědělské komise a životního 
prostředí a rady školy 

0 Kč/měsíc 

 
 
 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva 1 690 Kč/měsíc 

 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/09 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1. 1. 2018 takto: 
 

Funkce Výše odměny 

neuvolněný člen zastupitelstva 1 690 Kč/měsíc 

 
 
 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města, že v případě souběhu výkonu více funkcí 
se poskytne odměna pouze za funkci, za kterou stanovilo zastupitelstvo města 
odměnu nejvyšší. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/10 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města, že v případě souběhu výkonu více funkcí 
se poskytne odměna pouze za funkci, za kterou stanovilo zastupitelstvo města 
odměnu nejvyšší. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města vyslovuje souhlas s uzavřením dohody o provedení práce pro 
neuvolněnou zastupitelku města p. Marii Plačkovou a Mgr. Ivetou Mátlovou 
s účinností od 1.1.2018 v rozsahu cca 200 hod. ročně.     
PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 22/2017/11 

Zastupitelstvo města vyslovuje souhlas s uzavřením dohody o provedení práce pro 
neuvolněnou zastupitelku města p. Marii Plačkovou a Mgr. Ivetou Mátlovou 
s účinností od 1.1.2018 v rozsahu cca 200 hod. ročně.     
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytování cestovních náhrad uvolněnému 
starostovi a místostarostovi podle vnitřní směrnice městského úřadu upravující 
cestovní náhrady zaměstnanců města. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/12 

Zastupitelstvo města schválilo poskytování cestovních náhrad uvolněnému starostovi 
a místostarostovi podle vnitřní směrnice městského úřadu upravující cestovní 
náhrady zaměstnanců města. 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje od 1. 1. 2018 poskytnutí čerpání zaměstnaneckých 
benefitů ze sociálního fondu pro uvolněného starostu a místostarostu a to za 
obdobných podmínek a v obdobné výši jako u zaměstnanců města. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/13 

Zastupitelstvo města schválilo od 1. 1. 2018 poskytnutí čerpání zaměstnaneckých 
benefitů ze sociálního fondu pro uvolněného starostu a místostarostu a to za 
obdobných podmínek a v obdobné výši jako u zaměstnanců města. 

 
4. Penkův statek 
Na minulém jednání zastupitelstva jsme schválili dvě zásadní usnesení týkající se 
budoucnosti Penkova statku. První usnesení je ZM 21/2017/19 – Zastupitelstvo 
města schválilo demontáž všech dřevěných prvků na východní budově Penkova 
statku (zůstanou pouze obvodové zdi), v nejbližší době svolání dalšího zasedání 
zastupitelstva města po demontáži a odklizení východní budovy, poptání ceny 
nového založení, věnce, nové střechy, ceny zajištění vlhkosti obvodového zdiva, 
které zde zůstane a ceny demolice a odvozu suti. Druhé usnesení, které jsme 
schválili je ZM 21/2017/20 – Zastupitelstvo města schválilo demolici severní budovy 
Penkova statku. V současné chvíli jsou všechny dřevěné prvky z východní budovy 
demontovány. Převážná část dřevěných prvků vykazuje špatný stav, především se 
jedná o napadení červotočem a hnilobu. Volat na tyto dřevěné prvky mykologa 
považuji za zbytečné. Velké trámy, které vykazují dobrý stav jsou ponechány zvlášť. 
Rada města na svém jednání 15.11.2017 schválila usnesení RM 85/2017/27  - 
cenovou nabídku od firmy GG ARCHICO a.s., na provedení kvalifikovaného odhadu 
demolice východního objektu Penkova statku, odhadu opravy stávající východní 
budovy a odhadu nové repliky východní budovy. Protože firma bude schopna dodat 
kvalifikovaný odhad až k 31.01.2018, musíme se rozhodnout, jak zabezpečit 
východní objekt přes zimu. Po dohodě s realizační firmou navrhuji demontáž římsy a 
provizorní zakrytí jednoduchými plachtami. Další postup prací na východní budově by 
jsme rozhodli na únorovém zastupitelstvu, po obdržení průvodní zprávy a 
kvalifikovaných odhadů. Cenová nabídka od firmy GG ARCHICO byla všem 
zastupitelům zaslána elektronicky. 
Ing. Křižan: firma GG Archico navrhuje posouzení jiným statikem. Jde o statika, který 
dělal na Redutě v Uherském Hradišti.  60 kusů trámů je pozakrývaných a uložených a 
jsou k dispozici například na lavice. Je demontovaný výklenek, který spadl 
v listopadu. Zjistilo se, že naši předkové jej asi přistavěli, protože tyto výklenky tam 
nikdy nebyly. Firma GG Archico zpracuje: 
1. Kvalifikovaný odhad demolice východního objektu včetně založení (základů), 

demolice betonových patek, odvoz suti a uložení této suti. 
2. Kvalifikovaný odhad opravy stávající východní budovy. Jedná se především o  

vybudování nového založení – základů, odizolování obvodového zdiva, věnec, 
střecha + krytina, klempířské prvky, vybudování stropu pro 2. NP, podkroví, 
schodiště. 
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3. Kvalifikovaný odhad, kolik by stála nová replika východní budovy s dodržením 
přibližných rozměrů a vzhledu opět s jedním patrem a jedním podkrovím včetně 
kompletní projektové dokumentace (studie, PD pro stavební povolení a realizaci 
stavby, různé průzkumy a sondy atd.) 
 

Pro zpracování zapojí statika Ing. arch. Víta Bělíka, který má s rekonstrukcí objektů 
takového stáří a charakteru bohaté zkušenosti a je autorem mnoha projektů sanací a 
statických zajištění i památkově chráněných objektů či národních kulturních památek. 
Cenová kalkulace je 48 tis. Kč bez DPH. 

 
Mgr. Braunerová: kolik nás už stály  tyto demontáže? 
Ing. Křižan: cenu zatím neznáme, budeme vědět až zítra. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje demontáž římsy a provizorní zakrytí stěn východní 
budovy Penkova statku plachtami, pro zimní období 2017-2018. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/14 

Zastupitelstvo města schválilo demontáž římsy a provizorní zakrytí stěn východní 
budovy Penkova statku plachtami, pro zimní období 2017-2018. 

 

5. Projednání ze závěrů ze zasedání finančního výboru 
Finanční  výbor zasedal dne 11.12.2017 

  

AD 1. Rozpočtové provizorium na rok 2018 
Z důvodu, že rozpočet na rok 2018 budeme schvalovat až po 1. lednu 2018 bude se 
hospodaření města první dva měsíce řídit podle rozpočtového provizoria. Schválení 
rozpočtu bude na prvním zastupitelstvu nového roku tj. 28.02.2018, proto by mělo 
zastupitelstvo města schválit následující usnesení: „Zastupitelstvo města schvaluje do 
doby schválení nového rozpočtu roku 2018, rozpočtové provizorium ve výši 1/12 
měsíčně skutečných celoročních výdajů rozpočtu předchozího roku, rovněž investice, 
které byly realizovány v roce 2017 mohou být hrazeny.“ 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení  rozpočtové provizorium  na 
první měsíce roku 2018 ve výši 1/12, do doby než bude schválen rozpočet na rok 
2018.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje do doby schválení nového rozpočtu roku 2018, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/12 měsíčně skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2017 mohou být 
hrazeny. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/15 
Zastupitelstvo města schválilo do doby schválení nového rozpočtu roku 2018, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/12 měsíčně skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2017 mohou být 
hrazeny. 

 
AD 2. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na r. 2018-2020 
Návrh rozpočtového výhledu se řídí zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových 
pravidlech, dále novým zákonem č. 23/2017 Sb. o pravidlech rozpočtové 
odpovědnosti a zákonem č 24/2017 Sb. Rozpočtový výhled je vyvěšen na úřední 
desce, jeho nezveřejnění a neschválení spadá do správních deliktů. Při tvorbě jsme 
vycházeli z dobré kondice daňových příjmů v letošním roce s navýšením o 5 %, které 
jsme zahrnuli do roku 2018, ve výdajové části je již počítáno s vyčerpáním celého  
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úvěru ve výši 17 000 000 Kč, které taktéž kopírují investiční akce schválené v 
rozpočtu v uvedeném roce. Pro rok 2019 jsme daňové příjmy ponechali na roku 2017, 
rok 2020 kopíruje příjmy z roku 2016. Dle vyjádření renomovaných ekonomů má přijít 
ekonomická recese, proto jsme vycházeli z těchto informací a daňové příjmy 
ponechali nižší. Co se týká dotací, jsou zahrnuty pouze dotace schválené (sakrální 
stavby, sběrný dvůr, bezbariérové chodníky, revitalizace zeleně, volby prezidentské). 
V případě schválení nových dotací a investičních akcí, se musí upravit i uvedený 
výhled. 
Členové finančního výboru byli seznámeni s materiálem „Návrh střednědobého 
výhledu na r. 2018-2020“ a doporučují tento materiál zastupitelstvu ke schválení. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Hluk 
na roky 2018 – 2020. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/16 

Zastupitelstvo města schválilo Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Hluk na 
roky 2018 – 2020. 

 
AD 3. Rozpočtové opatření č. V.      
Mezi nejdůležitější změny patří dotace na kino, druhá část neinvestiční dotace pro 
základní školu, doplnění dětského hřiště u mateřské školy o koše a mantinely, 
navýšení neinvestičního příspěvku u mateřské školy na energie a provoz, převedení 
částky ze „ZTV nad Kaštancem“ za vybudovaný vodovod na jiný oddíl, dále pokrytí 
výdajů na veřejné osvětlení – ul. Boršická, pořízení programu na spisovou službu, 
navýšení výdajů na provoz IC. Tyto a další změny byly všem zastupitelům zaslány 
elektronicky po zasedání finančního výboru. 
Po podrobném seznámení s rozpočtovým opatřením č. V, nemá finanční výbor  
k dílčím položkám připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje V. Rozpočtové opatření roku 2017: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                       79.325.200,--  

 

1031 Pěstební činnost    +     16.000,--  

2212 Komunikace – silnice    +     65.000,-- 

3723 Sběr a svoz ost. odpadů   +   612.000,--  

2143 Inf. centrum     +     13.000,-- 

3319 Klub kultury     +     32.000,-- 

5311 Bezpečnost a veřejný pořádek   -      49.000,--  

6171 Místní správa     +     16.000,--  

3632 Pohřebnictví     +       5.000,--   

3639 Komunální služby    -    700.000,-- 

1111 DPFO ZČ     +   400.000,--  

1112 DPFO SVČ     - 2.000.000,-- 

1211 DPH      +1.500.000,--  

1343 Poplatek za užívání VP    +     12.000,-- 

1361 Správní poplatek    +     75.000,-- 

1381 Daň z hazardních her    +1.020.000,-- 

4216 Dotace MŽP – kino    +1.495.000,-- 

4116 Dotace MŽP – revitalizace zeleně  +   748.100,--       

 

             =      82.585.300,--  
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Financování – rozpočet schválený                              39.705.000,--  

 

8115 Snížení použitých fin. prostředků z r. 2016          -    1.793.500,--   

 

                 =     37.911.500,-- 

 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                  119.030.200,-- 

 

2143 Inf. centrum      +     50.000,--    

3421 Volný čas dětí a mládeže    +   400.000,-- 

3111 Předškolní zařízení – nein. příspěvek   +     44.000,--  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů   +   600.000,--  

3313 Dotace MŽP - kino     +1.495.000,-- 

 Kino       - 1.495.000,-- 

3314 Knihovna      +     20.000,-- 

3631 Veřejné osvětlení     +   350.000,-- 

3745 Dotace MŽP – revitalizace zeleně   +   748.100,-- 

 Veřejná zeleň      -    748.100,--    

6114 Volby do Parlamentu ČR    +       2.600,-- 

 

                                                                                                  =   120.496.800,-- 

 

Změna paragrafu  z „6115“ na nový  „6114“ volby do Parlamentu ČR. 

PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/17 
Zastupitelstvo města schválilo V. Rozpočtové opatření roku 2017: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                       79.325.200,--  

 

1031 Pěstební činnost    +     16.000,--  

2212 Komunikace – silnice    +     65.000,-- 

3723 Sběr a svoz ost. odpadů   +   612.000,--  

2143 Inf. centrum     +     13.000,-- 

3319 Klub kultury     +     32.000,-- 

5311 Bezpečnost a veřejný pořádek   -      49.000,--  

6171 Místní správa     +     16.000,--  

3632 Pohřebnictví     +       5.000,--   

3639 Komunální služby    -    700.000,-- 

1111 DPFO ZČ     +   400.000,--  

1112 DPFO SVČ     - 2.000.000,-- 

1211 DPH      +1.500.000,--  

1343 Poplatek za užívání VP    +     12.000,-- 

1361 Správní poplatek    +     75.000,-- 

1381 Daň z hazardních her    +1.020.000,-- 

4216 Dotace MŽP – kino    +1.495.000,-- 

4116 Dotace MŽP – revitalizace zeleně  +   748.100,--       

 

 

             =      82.585.300,--  
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Financování – rozpočet schválený                              39.705.000,--  

 

8115 Snížení použitých fin. prostředků z r. 2016          -    1.793.500,--   

 

                 =     37.911.500,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                  119.030.200,-- 

 

2143 Inf. centrum      +     50.000,--    

3421 Volný čas dětí a mládeže    +   400.000,-- 

3111 Předškolní zařízení – nein. příspěvek   +     44.000,--  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů   +   600.000,--  

3313 Dotace MŽP - kino     +1.495.000,-- 

 Kino       - 1.495.000,-- 

3314 Knihovna      +     20.000,-- 

3631 Veřejné osvětlení     +   350.000,-- 

3745 Dotace MŽP – revitalizace zeleně   +   748.100,-- 

 Veřejná zeleň      -    748.100,--    

6114 Volby do Parlamentu ČR    +       2.600,-- 

 

                                                                                                  =   120.496.800,-- 

Změna paragrafu  z „6115“ na nový  „6114“ volby do Parlamentu ČR. 

 
AD 4. Dodatek č. 3 ke smlouvě o úvěru  
Dodatek obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. Jedná se o změnu v čerpání do 
31.12.2018, dále změnu první splátky k 31.01.2019 a datum splatnosti úvěru do 
31.12.2023. Protože se jedná už o třetí dodatek, poskytovatel úvěru si vyhradil právo 
na poplatek za změnu smluvních podmínek ve výši 5 000 Kč a závazkovou odměnu 
ve výši 0,2% p.a. 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení Dodatek č. 3 k e smlouvě o 
úvěru, který řeší prodloužení čerpání úvěru. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 3 ke smlouvě o úvěru č. 10227/16/LCD ze 
dne 4. 3. 2016 s Českou spořitelnou, a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4: 

 změna čerpání do 31.12.2018 
 změna první splátky 31.01.2019 
 datum splatnosti 31.12.2023. 

Závazková odměna ve výši 0,2 % p.a., poplatek za změnu smluvních podmínek 
5 000 Kč. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/18 
Zastupitelstvo města schválilo Dodatek č. 3 ke smlouvě o úvěru č. 10227/16/LCD ze 
dne 4. 3. 2016 s Českou spořitelnou, a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4: 

 změna čerpání do 31.12.2018 
 změna první splátky 31.01.2019 
 datum splatnosti 31.12.2023. 

Závazková odměna ve výši 0,2 % p.a., poplatek za změnu smluvních podmínek 
5 000 Kč. 
 
AD 5. Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění a odstranění komunálních odpadů   
Vyhlášku jsme zaslali ke kontrole na Ministerstvo vnitra – odbor veřejné správy, 
dozoru a kontroly ve Zlíně. Oproti původní vyhlášce jsme správně vydefinovali pojem 
městský úřad, který jsme všude nahradili „správcem poplatku“. Dále jsme nově  
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upravili přepočet nákladů za rok 2016. Ministerstvo vnitra ČR neshledalo žádný 
rozpor se zákonem. 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení obecně závazné vyhlášky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Hluk č. 1/2017 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů.  
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/19 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku města Hluk č. 1/2017 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů.  
 
AD 6. Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická kontrola  pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. Rovněž pokladní doklady jsou vedeny 
v intencích zákona. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:   18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/20 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 

 
6. Kandidát na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském Hradišti 
Na jednání zastupitelstva 22.02.2017 jsme usnesením ZM 16/2017/11 schválili dva 
kandidáty (paní X.Y. a paní X.Y.) na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském 
Hradišti. Dne 14.11.2017 jsme obdrželi e-mail od ředitele správy Okresního soudu 
v Uherském Hradišti, ve kterém nás prosí o doplnění dalšího přísedícího na příští 
funkční období, a to paní X.Y. Jedná se o schválení na čtyřleté funkční období pouze 
pro řízení, jehož trestní věc se prolíná přes předchozí a nové funkční období 
(naposledy byla paní X.Y. volena dne 23.03.2013). Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit přísedící Okresního soudu v Uherském Hradišti paní X.Y. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje kandidátku na funkci přísedící Okresního soudu 
v Uherském Hradišti pro následující funkční období let 2017 až 2021: 

 paní X.Y. 
PRO:  18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 22/2017/21 
Zastupitelstvo města schválilo kandidátku na funkci přísedící Okresního soudu 
v Uherském Hradišti pro následující funkční období let 2017 až 2021: 

 paní X.Y. 
 

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Rekonstrukce ulice Boršické (průběh stavby - komunikace, vjezdy, parkoviště, 

chodníky, VO, datové vedení, objízdné trasy) – Ing. Křižan: komunikace je od 
7. prosince využívána, vozovka je technicky přejatá, kolaudace proběhne 
v letních měsících. Vjezdy, parkoviště, chodníky – na těchto záležitostech se 
pracuje, do 16.12. by chtěla být firma hotová s věcmi, které byly nasmlouvány. 
Veřejné osvětlení  bude připojeno příští týden. Datové vedení je hotové. 
Objízdné trasy, které byly, jsou  zrušeny. Od staré školy směrem k tvrzi opět  
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funguje jednosměrka. Po dnešním kontrolním dnu se na jaře projdou všechny 
defekty a dají se do oprav v rámci reklamací. 

 Rekonstrukce zámecké kavárny (rozpočet, vybavení interiéru) – Ing. Křižan: 
v loňském roce zadala rada města zpracování studie na rekonstrukci kavárny 
panu Mandíkovi, požadavek vznikl na základě neutěšeného stavu kuchyně, 
šaten pro zaměstnance a interiéru současného provozovatele p. Straky.  
Studie se rozvinula na projektovou dokumentaci, která řeší topení, plyn, 
elektriku, podlahy, vzduchotechniku, výplně dveří, rozšíření toalet, 
přestěhování šatny do prostoru vedle WC. Cena této rekonstrukce včetně 
vybavení činí 5,8 mil. Kč bez DPH, 7,7 mil. Kč s DPH (1 mil. 700 tis. Kč dělá 
vybavení). Bude záležet na dalším postupu jednání, pro kuchyni platí nové 
předpisy, topení, kotel, rozvod plynu jsou už na hraně životnosti.   

 Nákup automobilu Ford Transit pro jednotku SDH (výše dotace) – Ing. Křižan: 
schválili jsme nákup hasičského dopravního automobilu, dotace Zlínský kraj 
300 tis. Kč, dotace Ministerstvo vnitra 450 tis. Kč, celková cena automobilu 
947 844 Kč. Auto je devítimístné, vybavené dle předpisů. 

 Přístavba a nástavba kina (sedačky, jeviště, podlaha, kulturní akce) –  
Ing.  Šimčík: v současné době jsou nalakované parkety, sedačky měly být 
hotové do 4. prosince, protože byly podlahy mokré, tak firma nastoupí až 3. 
ledna a během 14 dnů sedačky nainstalují. Shrnovací plátno a opona jsou 
hotové. 3. Února proběhne v kině městský ples. V současné době se řeší 
akustika, firma SONING  Praha zpracovává posudky a navrhne řešení. Mezi 
učebnami je slyšet, ruší se navzájem. Pak se budou řešit postihy. 
Mgr. Braunerová: na staré ZUŠ se také řešila akustika? Bylo to vždycky 
slyšet. 

 Identifikační systém pro evidenci svozových nádob komunálního odpadu –  
Ing. Šimčík: v současné době neznáme přesný počet popelnic, které sveze 
svozová firma. Chceme udělat evidenci. Firma Rumpold bude pomocí štítku 
na popelnici snímat, v současné době si pořizuje příslušnou techniku. Na 
každé popelnici budou kódy. Od 1. července by mělo začít fungovat. Při platbě 
popelnic bychom chtěli dávat štítky. 

 Revitalizace sportoviště (dotace, finalizace projektu, sanace tribuny, zpevněné 
plochy kolem oválu, kanalizace – ubytovna, šatna) – Ing. Křižan: dotaci, kterou 
jsme očekávali do 30.11. jsme neobdrželi. Možná budeme muset jít cestou 
čerpání z rozpočtu, pokud nebude vyhlášena nějaká jiná dotace. Rada města 
zadala zpracování projektové dokumentace na sanaci tribuny, která bude 
hotová do konce roku. 20.12. přijede vrtná souprava, která bude dělat vrty pod 
a nad tribunou v hloubce 8 metrů, aby určili podloží a návrh toho, jak se bude 
tribuna sanovat. Příští rok by se udělal trávník a ovál, daly by se do pořádku 
zpevněné plochy a odvodnění. V současné době máme odvodněnou 
ubytovnu a šatny. Teď se zpracovávají 3 varianty napojení na kanalizaci. 
Ing. Petr Hájek: dotace nevyšla nebo se neozvali? 
Ing. Křižan: dotace nevyšla. 

 Projektová dokumentace komunikace ulice Hlavní – Ing. Křižan: oslovili jsme 4 
projektanty na zpracování projektové dokumentace komunikace ulice Hlavní 
od pizzerie až po bývalý závod Sport. Budou se řešit obruby, nájezdy, přechod 
u mlýna a pokud půjde vyřešit, tak i přechod u bývalého Sportu. Zreviduje se 
kanalizace, udělají zpevněné plochy na parkování po pravé straně po vjezdu 
do Hluku, veřejné osvětlení a chodníky. 

 Bezbariérové chodníky I. a II. etapa (termín zahájení, harmonogram, 
neschválená parkoviště, lípa u Nemravového) – Ing. Křižan: pokud to dovolí 
klimatické podmínky, začalo by se ve druhé polovině ledna, 31. července by 
měly být práce dokončeny. Firma bude začínat u Křápkového směrem 
k pizzerii, práce budou provádět po etapách. Ti, co mají u rodinných domů 
udělané parkoviště a nemají je schválené, může se stát, že rozšíření stání  
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bude opatřeno půl metrovou bariérou. Lípa u Nemravového – po schůzce 
s projektantem jde lípu bez kácení obejít tím, že Nemravům odebereme část 
bezbariérové rampy. Z té strany by se udělaly schody a zaplatila se nová 
rampa. Cena prací 250 tis. Kč bez rampy, 305 tis. Kč s rampou, pokud 
bychom chtěli strom zachránit. 
p. Marie Plačková: zachraňme lípu, ta si pamatuje, když Hlučané rukovali do 
války, jízdy králů a my ji kvůli chodníku pokácíme. 

 Rekonstrukce parkoviště za prodejnou Jednota Hluk – Ing. Křižan: byly zde 
problémy s podložím, vápnilo se. Dnes je ze ¾ parkoviště vydlážděné, tento 
týden by mělo být hotové. Do konce února se stavba zazimuje. 

 Odkup podílů v pálenici – Ing. Křižan: do dnešního dne pan X.Y. nepodepsal 
smlouvu. Napíšeme mu písemnou výzvu. 

 Obecní restaurace – Ing. Křižan: zatím se nenahlásil žádný zájemce, proto 
rada města uvažuje i o jiném využití – např. pošta, knihovna, banka. 

 Revitalizace zeleně (dotace, realizace) – Ing. Šimčík: zeleň je skoro hotová, 
zbývá vysadit jeden strom na Rajčovně. Je celkem vysazených 139 stromů a 
tisíc nových keřů po Hluku. Akce za 3 miliony korun. Možná jste si všimli 
nových vysazených stromů vedle hlohů na ulici Hlavní. Hlohy jsou na hranici 
životnosti, každý rok se musejí stříkat proti plísni, proto se dosadily okrasné 
hrušky. 

 Přehled kulturních akcí  
p. Marie Plačková: 
17.12. - Misijní jarmark v kostele sv. Vavřince 
19.12. – adventní koncert ZUŠ na tvrzi  
22.12. – adventní koncert Řihákových na sportovní hale 
23.12. – 24.12. – stautský oddíl roznáší Betlémské světlo 
24.12. – půlnoční mše 22:30 hodin 
31.12. – Silvestr na tvrzi – akce seniorů 
06.01. – Tříkrálová sbírka 
20.01. – Myslivecký ples na tvrzi 
26.01. – Sportovec města Hluk na tvrzi 
28.01. – Karneval pro děti na tvrzi 
30.01. – Seniorský ples 
03.02. – Městský krojový ples na Sokolovně 
10.02. – Rodičovský ples na sportovní hale 
11.02. – Fašank 
03.03. – 1. vinařský ples na sportovní hale 
13.03. – výstava kraslic - senioři 

   
 Studie křižovatky u kina – nechala se zpracovat studie, návrh studie je 

zachovat ulici Kostelní obousměrnou, dům po panu Rýznarovi se zbourá, 
zpřehlední se ulice a umožní vytvořit 3 parkovací místa. Policie ČR se má ke 
studii vyjádřit do 30 dní, plánuje se celou lokalitu upravit na rychlost 30 km. 
V ulici Sokolské, Vyšehradské, které jsou navrženy z asfaltu - rychlost 50 km a 
Kostelní, kde je dlažba, tak rychlost 30 km.  

 Termíny zasedání zastupitelstva v roce 2018: 

 28.02.2018 

 25.04.2018 

 27.06. 2018 

 26.09.2018 
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 Nezaměstnanost k 30.11.2017: 

 
Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v 

% 

Hluk      74 2,42 

ORP Uh. Hradiště  1 867 2,95 

ORP Uherský Brod     933 2,67 

okres Uh. Hradiště  2 813 2,87 

Zlínský kraj 12 866 3,12 

ČR 265 469 3,52 

 
 

 Daňové příjmy 

skutečnost  1 – 13.12/2016 skutečnost 1 – 13.12/2017 srovnání skutečnosti 
roku 2016 s rokem 2017 

 

51 095 146,93 Kč 

 

53 322 945,81 Kč 

 

2 227 798,88 Kč 

 
 Stavy účtů k 13.12.2017 
Běžný účet u KB                           8 473 873 Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                 794 211 Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                      4 472 Kč 
Účet ČNB                  3 963 887 Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------            
Celkem  účty                                               13 236 443 Kč  

Otevřený úvěr 
Úvěr Čs. spořitelna – dlouhodobý                                 17 000 000 Kč  
Čerpaný úvěr k 13.12.2017                                0 Kč 

 
 Petice na ochranu místní samosprávy – Ing. Křižan: jedná se o dobrý počin  

senátora Valenty a paní Mgr. Jany Zwyrtec Hamplové, kteří poslali tuto petici, kdy 
žádají vládu a obě komory Parlamentu ČR, aby byly ihned zastaveny, popř. 
zrušeny kroky, které vedou k devastaci a postupnému omezování práva na 
samosprávu na úrovni obcí, měst a krajů. Zastupitelé mají možnost se svým 
podpisem k petici připojit. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů a petici na ochranu místní 
samosprávy. 
PRO:     18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/22 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů a petici na ochranu místní 
samosprávy. 
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8. Diskuse 
p. Nezhyba: co se zamýšlí s parkovištěm za domem p. Směšného v ulici Zahradní. 
Nebude zde nějaká plocha pro děti? 
Ing. Křižan: pozemek není náš. Až bude náš, uděláme vše potřebné. 
Ing. Šimčík: pozemek je cca 8 majitelů, je problém jej koupit. 
p. Hráček: jsou svozové firmy, které vozí odpady za 450 Kč na osobu, neplatíme tady 
hodně? 
Ing. Šimčík: například Ostrožská Nová Ves mají odpady zdarma, ale platí daň 
z nemovitosti II. koeficient. 
p. Nezhyba: nebude možná nějaká sleva u starších osob? 
Ing. Křižan: samostatně žijící osoba nad 70 let má poloviční sazbu. 
p. Hráček: je rozbité jedno zrcadlo, dále nad kopečkem od Svedrupu svítí světla 
přímo do zrcadla, nejde to nějak zastínit? 
p. Hráček: ještě by bylo dobré osekat živý plot u  Ševčíkového. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
PRO:    18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 22/2017/23 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
 
9. Závěr 

 
Zasedání bylo ukončeno ve  20:50 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 20.12.2017 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
Zápis ověřil:  
 
p. Mgr. Martina Braunerová:    dne 20.12.2017 
 
p. Radek Salanci:      dne 21.12.2017 
 

 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
   starosta 

 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva města je k dispozici pro občany města k nahlédnutí 
na sekretariátu městského úřadu. 
 
Vyvěšeno dne: 21.12.2017 


